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No. 38210     


No. 38210     


	January 31, 2019
	
	Le 31 janvier 2019

	
	
	

	BETWEEN:

Jennifer Altemeyer

Applicant

- and -

City of Winnipeg, West Broadway Development Corporation and Government of Manitoba

Respondents
	
	ENTRE :

Jennifer Altemeyer

Demanderesse

- et -

Ville de Winnipeg, West Broadway Development Corporation et Gouvernement du Manitoba

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The motions for an extension of time to serve and file the replies and to file lengthy replies are granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Manitoba, Number AI17-30-08918, 2018 MBCA 47, dated April 27, 2018, is dismissed.

	
	JUGEMENT

[bookmark: _GoBack]La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accueillie. Les requêtes en prorogation du délai de signification et de dépôt des répliques et pour déposer des répliques volumineuses sont accueillies. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel du Manitoba, numéro AI17-30-08918, 2018 MBCA 47, daté du 27 avril 2018, est rejetée. 
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